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VISU KOMITEJU APVIENOTĀ KOMITEJA 
SĒDES  PROTOKOLS 

Nr. 9. 

 

2023.gada 27.aprīlis 

Attālināta sēde 

 

Sēde sasaukta un atklāta plkst.14:15. 

 

Sēdes vadītājs – domes priekšsēdētājs Juris Žilko 

Protokolētāja – sekretariāta vadītāja Vija Milbrete 

Sēdē piedalās:  

Deputāti ar balsstiesībām:  

Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, 

Valts Variks, Voldemārs Pozņaks.  

Pašvaldības darbinieki –  

Izpilddirektores p.i. Māris Zelčs 

Centrālās administrācijas 

Finanšu pārvaldes vadītāja Anda Pūriņa;   

Administratīvās pārvaldes juridiskā atbalsta vadītājs Jānis Zvaigzne; 

Īpašumu pārvaldes vadītājs Edgars Melnieks, nekustamo īpašumu speciālistes Aija Ciseļonoka 

un Daiga Ozola; 

Attīstības un būvniecības pārvaldes vadītāja Kristīne Danovska, projektu vadītājs Gints 

Hermanis; 

Izglītības, kultūras un sporta pārvaldes vadītāja Linda Zaķe. 

Baldones kultūras centra vadītāja Ieva Upeniece. 

Ķekavas sociālā dienesta vadītāja Agnese Mence-Katkeviča. 

Ķekavas bāriņtiesas priekšsēdētāja Sarma Trumpekoja.  

 

 

Darba kārtība 

1. Informatīvs - SIA “Baložu komunālā saimniecība” 2023. gada 1. ceturkšņa budžeta 

izpildes 

2. atskaite;  

3. Par Ķekavas novada attīstības programmas 2021.-2027. gadam investīciju plāna 2023. 

gada aktualizāciju;  

4. Par grozījumiem Ķekavas novada pašvaldības 2023. gada budžetā;  

5. PIEBALSOJAMAIS - Par aizņēmuma ņemšanu projekta “Par Pļavniekkalna sākumskolas 

pārbūves būvprojekta izstrādi un būvdarbiem” būvdarbiem.;  

6. Informatīvs - Par video kameru uzstādīšanu skolēnu autobusos;  

7. Ķekavas novada pašvaldības īpašumā un valdījumā esošās neapbūvētās zemes un 

degradētās teritorijas izmantošanas iespēju izvērtējums;  
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8. Par nekustamā īpašuma Andreja iela 4, Baldonē, Ķekavas novadā, atsavināšanu;  

9. Par nekustamā īpašuma Liepu aleja 25, Baldonē, Ķekavas novadā, atsavināšanu;  

 

 

Juris Žilko konstatē, ka pārstāvētas visas komitejas, tāpēc kvorums ir nodrošināts un atklāj 

sēdi. 

 

Darba kārtība 

Par darba kārtību ziņo Juris Žilko, viņš informē, ka iesniedzis trīs priekšlikumus, vienu par 

darba kārtības papildināšanu un divus par darba kārtības jautājumu izskatīšanas maiņu. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par priekšlikumiem. 

 

 

1.priekšlikums no Jura Žilko - 

Iekļaut darba kārtībā jautājumu - Par aizņēmuma ņemšanu projekta “Par Pļavniekkalna 

sākumskolas pārbūves būvprojekta izstrādi un būvdarbiem” būvdarbiem, un izskatīt kā 

piekto jautājumu darba kārtībā, 

Atklāti balsojot   

ar 18 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, 

Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, 

Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards 

Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

"Nepiedalās" – nav, 

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 
    

 

2.priekšlikums no Jura Žilko - 

Jautājumu [7. Par Ķekavas novada attīstības programmas 2021.-2027. gadam investīciju 

plāna 2023. gada aktualizāciju] izksatīt kā trešo darba kārtības punktu, 

Atklāti balsojot   

ar 18 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, 

Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, 

Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards 

Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

"Nepiedalās" – nav, 

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 
    

 

3.priekšlikums no Jura Žilko - 

Jautājumu [8. Par grozījumiem Ķekavas novada pašvaldības 2023. gada budžetā] izskatīt 

kā ceturto darba kārtības punktu, 

Atklāti balsojot   

ar 18 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, 

Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, 

Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards 

Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

"Nepiedalās" – nav, 

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 
 



 

 

Visi priekšlikumi tika atbalstīti, darba kārtību sakārto atbilstoši tiem un Žilko aicina apstiprināt 

koriģēto darba kārtību. 

    

Atklāti balsojot  

ar 17 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, 

Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, 

Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts 

Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav 

Finanšu komiteja nolemj: 

Apstiprināt apvienoto komiteju 2023.gada 27.aprīļa sēdes darba kārtību. 

 

 

 

1. SIA “Baložu komunālā saimniecība” 2023. gada 1. ceturkšņa budžeta izpildes 

atskaite 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:06:10) 

Andis Damlics atskaitās par veikto darbu un budžeta izpildi 2023.gada 1.ceturksnī. 

Jautājuma sadaļā piedalās Jerums, Damlics. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par iesniegto 

priekšlikumu. 

 

Priekšlikums no Jura Žilko - 

Pieņemt zināšanai, 

Atklāti balsojot   

ar 18 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, 

Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese 

Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, 

Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

"Nepiedalās" – nav, 

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 
    

 

 

 

2. Par Ķekavas novada attīstības programmas 2021.-2027. gadam investīciju plāna 

2023. gada aktualizāciju 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:13:10) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Danovska - sagatavots lēmuma projekts par attīstības programmas 

2023 gada aktualizāciju. Pērnā gada 12.oktobrī dome apstiprināja attīstības plānošanas 

dokumentus, kuru sastāvdaļa ir arī investīciju plāns. Normatīvie akti nosaka ka investīciju 

plāns jāaktualizē ne retāk, kā reizi gadā, un šobrīd ir sagatavota pirmā šā gada investīciju 

plāna aktualizācija. Tālāk Danovska skaidro par pievienotajiem dokumentiem. 

Jautājumu sadaļā piedalās Žilko, Danovska, Jerums, Aigars Vītols, Cīrule, Melnieks. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par iesniegtajiem 

priekšlikumiem. 



 

 

1.priekšlikums no Jura Žilko - 

Precizēt sarakstu, atbilstoši diskusijās pieteiktām izmaiņām, proti, izņemt no saraksta 

visus tos projektus, kuri jau realizēti, 

Atklāti balsojot   

ar 19 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, 

Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese 

Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, 

Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, 

"Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 
    

 

2.priekšlikums no Aigara Vītola - 

Precizēt investīciju tabulu, paredzot nepieciešamo finansējumu Pļavniekkalna skolas 

esošās ēkas rekonstrukcijai, kā tas norādīts tabulas nosaukumā un rezultātos,  

Atklāti balsojot   

ar 18 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, 

Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese 

Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, 

Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

"Nepiedalās" – nav, 

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 

 

Žilko aicina balsot par lēmuma projektu ar labojumiem. 

 

Par lēmuma projektu – 

“Par Ķekavas novada attīstības programmas 2021.-2027. gadam investīciju plāna 2023. 

gada aktualizāciju” 

Atklāti balsojot  

ar 19 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, 

Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese 

Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, 

Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, 

"Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Finanšu komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 1. 

 

 

 

 

3. Par grozījumiem Ķekavas novada pašvaldības 2023. gada budžetā 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:46:25) 

Par jautājumu ziņo Anda Pūriņa - sagatavoti pirmie grozījumi 2023.gada pašvaldības budžetā. 

Budžeta komisija izskatīja iestāžu budžeta pieprasījumus, tos izvērtēja un precizēja vairākas 

budžeta sadaļas. Tālāk viņa sniedz sīkāku skaidrojumu par veicamajiem grozījumiem. 



 

 

Jautājumu sadaļā piedalās Žilko, Pūriņa, Jerums, Ceļmalnieks, Aigars Vītols, Zelčs, Danovska, 

Putniņa, Melnieks 

Sēdē pātraukums no plkst. 16:25 līdz plkst. 16:40. 

Žilko atsāk komitejas sēdi. 

Turpinājs jautājumu sadaļa, piedalās Jerums, Melnieks, Aigars Vītols, Žilko, Cīrule, Variks, 

Jēkabsone, Zaķe, Upeniece, Ceļmalnieks, Danovska, Pūriņa, Brigmanis, Hermanis, Mence-

Katkeviča. 

Sēdē pārtraukums no plkst.17:53 līdz plkst. 18:00. 

Žilko atsāk komitejas sēdi. 

Turpinās jautājumu sadaļa, piedalas Cīrule, Jerums. 

Aigars Vītols komentē savus priekšlikumus. 

Žilko slēdz jautājumu sadaļu un atklāj debates. 

Debatē Aigars Vītols. 

Žilko slēdz debates un aicina balsot par iesniegtajiem priekšlikumiem. 

 

 

1.priekšlikums no Aigara Vītola -  

Turpinot labiekārtot Titurgas ezera apkārtni, paredzēt Īpašumu pārvaldes (Teritoriju 

labiekārtošana) budžetā pastaigu taku iekārtošanai 20000 EUR , līdzekļus paredzot no 

budžeta sadaļas - Līdzekļi neparedzētiem gadījumiem, 

Atklāti balsojot   

ar 7 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, 

Indra Priede, Ineta Lazda, Juris Jerums), "Pret" – 7 (Andris Vītols, Elīna Rasnace, Gatis 

Līcis, Inese Jēkabsone, Juris Žilko, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs), "Atturas" – 5 

(Edgars Brigmanis, Ineta Romanovska, Karina Putniņa, Valts Variks, Voldemārs 

Pozņaks), "Nepiedalās" – nav, 

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu noraidīt. 
    

 

2.priekšlikums no Aigara Vītola -  

Paredzēt 2023.gada budžeta sadaļā Ceļu uzturēšana (2246) finansējumu 100 000 EUR 

Rīgas ielas 36, Ķekavā - Iekšpagalma teritorijas asfalta seguma atjaunošanai, līdzekļus 

paredzot no brīvajiem līdzekļiem no sākotnēji budžetā paredzētā pašvaldības 

līdzfinansējuma, kas bija  15 % apmērā no kredīta summas, bet pašlaik nepieciešami 10% 

no kredīta summas!, 

Atklāti balsojot   

ar 7 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, 

Indra Priede, Ineta Lazda, Juris Jerums), "Pret" – 6 (Andris Vītols, Elīna Rasnace, Gatis 

Līcis, Juris Žilko, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs), "Atturas" – 6 (Edgars Brigmanis, 

Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Karina Putniņa, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), 

"Nepiedalās" – nav, 

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu noraidīt. 
    

 



 

 

 

3.priekšlikums no Aigara Vītola -  

Paredzēt finansējumu 30 000 EUR budžetā sadaļā Dotācijas autoceļiem ( Kods 5240) 

Ceļu investīciju projekti (22391)Titurgas ielas seguma rekonstrukcijas projektēšanas 

darbiem, 

Atklāti balsojot   

ar 7 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, 

Indra Priede, Ineta Lazda, Juris Jerums), "Pret" – 7 (Andris Vītols, Elīna Rasnace, Gatis 

Līcis, Inese Jēkabsone, Juris Žilko, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs), "Atturas" – 5 

(Edgars Brigmanis, Ineta Romanovska, Karina Putniņa, Valts Variks, Voldemārs 

Pozņaks), "Nepiedalās" – nav, 

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu noraidīt. 
    

 

4.priekšlikums no Aigara Vītola -  

Paredzēt budžetā papildus 50000 EUR finansējumu Dalīto škiroto atkritumu laukuma 

izbūvei Baložu pilsētā,līdzekļus paredzot no brīvajiem līdzekļiem no sākotnēji budžetā 

paredzētā pašvaldības līdzfinansējuma, kas bija  15 % apmērā no kredīta summas, bet 

pašlaik nepieciešami 10% no kredīta summas! 

Atklāti balsojot   

ar 7 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, 

Indra Priede, Ineta Lazda, Juris Jerums), "Pret" – 7 (Andris Vītols, Elīna Rasnace, Gatis 

Līcis, Juris Žilko, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Voldemārs Pozņaks), "Atturas" – 

5 (Edgars Brigmanis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Karina Putniņa, Valts Variks), 

"Nepiedalās" – nav, 

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu noraidīt. 
    

 

5.priekšlikums no Daces Cīrules -  

Sporta aģentūras 2023.gada budžetā iekļaut vienu amata likmi ( 15400,00 EUR pirms 

nodokļu nomaksas) speciālista darbam, vispārējās fiziskās attīstības nodarbībām ar 

īpašajiem bērniem (autisms, kustību, garīgu u.c. traucējumiem) no līdzekļiem 

neparedzētajiem izdevumiem 15400,00 EUR 

Atklāti balsojot   

ar 8 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, 

Indra Priede, Ineta Lazda, Juris Jerums, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – 4 (Andris Vītols, 

Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Juris Žilko), "Atturas" – 7 (Edgars Brigmanis, Inese 

Jēkabsone, Ineta Romanovska, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts 

Variks), "Nepiedalās" – nav 

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu noraidīt. 
    

 

Neviens no priekšlikumiem netika atbalstīts, un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma 

projektu. 

 

 

 

 

 

 



 

 

Par lēmuma projektu – 

“Par grozījumiem Ķekavas novada pašvaldības 2023. gada budžetā”, 

Atklāti balsojot  

ar 17 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, 

Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, 

Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts 

Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – 1 (Juris Jerums), "Atturas" – 1 (Dace Cīrule), 

"Nepiedalās" – nav, 

Finanšu komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 2. 

 

 

 

 

4. Par aizņēmuma ņemšanu projekta “Par Pļavniekkalna sākumskolas pārbūves 

būvprojekta izstrādi un būvdarbiem” būvdarbiem. 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.03:57:58) 

Par jautājumu ziņo Gints Hermanis – pašlaik rit Pļavniekkalna sākumskolas piebūves 

projektēšanas darbu nobeigums, projekts ir sagatavots un notiek tā ekspertīze, tāpēc varētu 

slēgt būvniecības līgumu, kam nepeiciešams aizņēmums, par ko arī sagatavots lēmuma 

projekts. Tomēr vēl nav pieņemti Ministru kabineta noteikumi par aizņēmumiem, tāpēc lēmuma 

projektā nav numura un datuma. Hermanis prognozē, ka noteikumus Ministru kabinets varētu 

pieņemt 2.maijā vai 9.maijā. Hermanis tomēr aicina atbalstīt lēmuma projektu, lai process 

nekavētos. 

Ziņojumu papildina Pūriņa. 

Jautājumu sadaļā piedalās Jerums, Hermanis, Variks, Pūriņa, Ceļmalnieks, Aigars Vītols, 

Zelčs. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas, un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

“Par aizņēmuma ņemšanu projekta “Par Pļavniekkalna sākumskolas pārbūves 

būvprojekta izstrādi un būvdarbiem” būvdarbiem.”, 

Atklāti balsojot  

ar 13 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, 

Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina 

Putniņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – 1 (Dace Cīrule), 

"Atturas" – 3 (Aigars Vītols, Ineta Lazda, Juris Jerums), "Nepiedalās" – nav, 

Finanšu komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 3. 

 

Aigars Vītols pauž viedokli par balsojumu – viņš balsojumā atturējās, jo nevar pamatoties uz 

Ministru kabineta noteikumiem, kas vēl nav pieņemti un nav spēkā. 



 

 

5. Informatīvs - Par video kameru uzstādīšanu skolēnu autobusos 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.04:15:50) 

Par jautājumu ziņo Sarma Trumpekoja – no bērnu tiesību aizsardzības grupas tapa šāds 

priekšlikums  pamatojoties uz to, ka izglītības pārvalde un bāriņtiesa saņēma bērna mātes 

sašutuma vēstuli par to, kas notiek pašvaldības nodrošinātajos skolēnu pārvadājuma autobusos 

attiecībā pret bērniem. Vēstulē minēts, ka lielākie bērni dara pāri mazākajiem, bērni tiek sisti, 

apgērbu kapucēs tiek lieta līme u.t.t. Saņemot šādu vēstuli nekavējoties tika sasaukta bērnu 

tiesību aizsardzības grupa, kas mēģināja rast risinājumu. Rezultātā darba grupa secināja, ka 

būtu nepieciešams uzstādīt kameras skolēnu pārvadājumu autobusos. Šobrīd pārvadātājs 

piekritis par saviem līdzekļiem uzstādīt kameras divos autobusos, bet būtu nepieciešams tās 

uzstādīt vēl četros autobusos, kurām finansējums jārod pašvaldībai. 

Melnieks ziņo, kas jau veikts šai jautājumā un kādi pasākumi plānoti nākotnē. 

Jautājumu sadaļā piedalās Žilko, Melnieks, Ceļmalnieks, Trumpekoja, Līcis, Variks, Žilko, 

Jerums. 

 

Priekšlikums no Jura Jeruma - 

Atbalstīt un iekļaut pirmajos budžeta grozījumos 4 komplektu iegādi (katrā komplektā 2 

kameras un papildaprīkojums), kopsummā līdz 4*900= 3600 EUR apmērā, 

Atklāti balsojot   

ar 16 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, 

Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, 

Voldemārs Pozņaks), "Pret" – 2 (Andris Vītols, Kristīne Legzdiņa), "Atturas" – nav, 

"Nepiedalās" – nav, 

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu noraidīt. 
 

 

 

 

6. Ķekavas novada pašvaldības īpašumā un valdījumā esošās neapbūvētās zemes 

un degradētās teritorijas izmantošanas iespēju izvērtējums 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:00:40) 

Par jautājumu ziņo Aija Ciseļonoka – saskaņā ar Zemes pārvaldības likuma normām 

pašvaldība lemj par neapbūvētu zemju tālāko izmantošanu. Iepriekšējo zemju izvērtēšanas 

lēmumu dome pieņēma 2021.gada 8.decembrī. Ar izpilddirektores rīkojumu izveidoja darba 

grupu, kura veica jaunu izvērtējumu. Jauns lēmums jāpieņem tāpēc, ka ir mainījušies apstākļi 

– Ķekava ir ieguvusi pilsētas statusu. Tālāk viņa skaidro par pievienotajiem materiāliem un 

veiktajām izmaiņām pēc aktualizācijas, un par Īpašumu komitejā lemto. 

Jautājumu sadaļā piedalās Variks, Ciseļonoka, Ozola, Jerums, Melnieks, Aigars Vītols. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

 

 

 



 

 

Par lēmuma projektu – 

“Ķekavas novada pašvaldības īpašumā un valdījumā esošās neapbūvētās zemes un 

degradētās teritorijas izmantošanas iespēju izvērtējums”, 

Atklāti balsojot  

ar 17 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, 

Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, 

Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts 

Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – 2 (Dace Cīrule, Juris Jerums), 

"Nepiedalās" – nav, 

Finanšu komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 4. 

 

 

 

 

7. Par nekustamā īpašuma Andreja iela 4, Baldonē, Ķekavas novadā, atsavināšanu 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:19:26) 

Par jautājumu ziņo Edgars Melnieks - saņemts iesniegums no privātpersonas par zemes 

vienības atsavināšanu, zemes gabals ir novērtēts, tas ir 1479 kv.m liels un vērtēšanas komisija 

izsoles sākuma cenu noteikusi 24300 euro. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Par lēmuma projektu – 

“Par nekustamā īpašuma Andreja iela 4, Baldonē, Ķekavas novadā, atsavināšanu”, 

Atklāti balsojot  

ar 18 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, 

Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese 

Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne 

Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – 

1 (Juris Jerums), "Nepiedalās" – nav, 

Finanšu komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 5. 

 

 

 

 

8. Par nekustamā īpašuma Liepu aleja 25, Baldonē, Ķekavas novadā, atsavināšanu 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:21:24) 

Par jautājumu ziņo Edgars Melnieks -  īpašums virzīts atsavināšanai pēc pašvaldības 

iniciatīvas, tas ir 3770 kv.m liels, īpašums ir novērtēts un Vērtēšanas komisija noteikusi izsoles 

sākuma cenu 38300 euro. 

 



 

 

Par lēmuma projektu – 

“Par nekustamā īpašuma Liepu aleja 25, Baldonē, Ķekavas novadā, atsavināšanu”, 

Atklāti balsojot  

ar 18 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, 

Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese 

Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne 

Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – 

1 (Juris Jerums), "Nepiedalās" – nav, 

Finanšu komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 6. 

  

Jerums pauž viedokli par savu balsojumu – viņš atturējās, jo abos gadījumos ir netipiska 

situācija, uz tiem aug mežs, šajā gadījumā viņš redz, ka viss zemes gabals klāts ar mežu, tāpēc 

apšauba, ka meža vērtība ir 700 euro. 

 

 

Sēdi slēdz plkst.19:26 

 

Komitejas priekšsēdētājs: (1PARAKSTS) Juris Žilko 

 

Sēdes protokolētāja:  (2PARAKSTS) Vija Milbrete 

 
1-2 ŠIS DOKUMENTS IR ELEKTRONISKI PARAKSTĪTS AR DROŠU ELEKTRONISKO PARAKSTU UN 

SATUR LAIKA ZĪMOGU. 


